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Política
DIJOUS

12 DE JULIOL DEL 20076 el Periòdic d’Andorra

TONY LARA

El comitè comunal
va renunciar a través
d’una carta i sense
detallar-ne els motius

La direcció nacional
haurà de formar
ara un altre grup
per a les eleccions

L’
executiva del comitè
d’Encamp de Renovació
Democràtica va anunciar
ahir la dimissió en bloc

per «discrepàncies amb la directiva
nacional del partit». Es tracta de nou
militants d’Encamp, entre els quals
hi ha Josep Ayala, vicepresident de
l’executiva nacional de RD. La dimis-
sió es va comunicar a través d’una
carta a la direcció del partit i va ser

JORNADA DE TREBALL

El Grup Socialdemòcrata celebra el final de curs
b

JAUME VENTURA
ANDORRA LA VELLA

TONY LARA

33 El seminari socialdemòcrata d’ahir.

Bartumeu destaca que
l’acte permet «analitzar
com s’acaba el curs»

El Grup Parlamentari Socialdemò-
crata va celebrar ahir, en el marc de
l’Hotel Plaza, l’habitual seminari de
treball del final de curs polític.

El president del Grup, Jaume Bar-
tumeu, va resumir que la trobada
servia per «fer el que en un període
normal no es pot fer: analitzar text
per text. I és que a vegades l’actuali-
tat es menja el temps». Bartumeu va
destacar: «La jornada ha servit per
analitzar com s’acaba aquest curs i
preparar el que ve, a més de discutir
les proposicions de llei que estem
acabant d’enllestir: la del volunta-
riat i la Llei sobre pluralisme i lliber-
tat d’expressió en mitjans audiovi-
sual públics. D’altra banda, també
som conscients que entrem en un
període electoral».

Pel que fa a les propostes, Bartu-

meu va destacar: «Sabem que el
Grup Liberal hi votarà negativa-
ment, perquè és el grup del no a
qualsevol proposta que presentem
des del PS. Més enllà que no ens ha-
gin de votar, preparem els millors
textos possible, perquè som l’Alter-
nativa i perquè quan hi hagi l’alter-
nança els tornarem a presentar». Tot
i això, no va avançar si presentaran
els textos durant aquest mes o s’es-
peraran fins al setembre.

D’altra banda, quant a la propos-
ta sobre els mitjans públics, el social-
demòcrata va indicar: «És evident
que considerem que la situació no
és la bona. No cal que expliqui els ni-
vells de manipulació que els senyors
Pujol i Pintat estan portant a terme
als mitjans públis».

LLEIS ECONÒMIQUES / Bartumeu
també va reconèixer que s’havien

tractat les futures lleis econòmiques.
Pel que fa a la d’inversions estrange-
res, Bartumeu va destacar: «Pensem
que és una mala llei i no té solució,
només la retirada. Pel que fa a nosal-
tres, mirarem amb una certa diver-
sió fins a quin punt el mateix Grup
Liberal destrossa la feina feta pel seu
Govern amb aquesta gran quantitat
d’esmenes que han presentat. I és
que no s’ha vist mai en cap país nor-
mal que el grup que dóna suport al
Govern actuiï d’aquesta manera.
Hem de veure fins on porten la
comèdia».

Pel que fa als altres dos projectes,
Bartumeu va destacar: «El pla de
comptabilitat és molt neutral i la de
societats té un altre component: la
publicitat de registre. Ja hem deixat
clar que o el registre és públic i avan-
cem cap a la transparència o ens
mantenim a l’andorrana». En aques-
ta línia, va recordar que «la Comissió
d’Economia està al ralentí, perquè
els liberals no sabien a quines esme-
nes han de donar suport». H
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bDiu que l’única solució
per a la Llei d’inversions
estrangeres és eliminar-la
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